
kadifekale heyelaný için 
rapor

binalarda risk testi 
yapýlmasý gerekiyor

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý Ýzmir Þubesi 
Baþkaný Alim Murathan, Kadifekale'de yaklaþýk 15 
dönümlük bir alanda etkili olan heyelan nedeniyle bir 
ilköðretim okulu ve 40 evin boþaltýldýðýný söyledi. 
Murathan, düzenlediði basýn toplantýsýnda 
Kadifekale'de 24 Þubatta meydana gelen heyelan 
sonrasýnda Ýzmir Valiliði'nin talebi üzerine 6 jeoloji 
mühendisinden oluþan Jeoteknik Komisyonunun 
bölgede inceleme yaptýðýný söyledi. Murathan, 
inceleme sonucunda raporun valiliðe gönderildiðini 
kaydetti. 

Murathan, rapor hakkýnda þu bilgileri verdi:

''Bölgede yapýlan peyzaj düzenlemelerinde bu dikkate 
alýnmamýþ. Kentsel dönüþüm projesinin peyzaj 
düzenlemeleri, jeoloji mühendisinin kontrol ve 
denetiminde yapýlmalýydý. Ýzmir Büyükþehir 
Belediyesinin yaptýðý çalýþmalarý destekliyoruz ancak 
belediyede jeoloji mühendisi bulunmamaktadýr. Bu 
yönde bir destek alýnmamýþ. Peyzaj mimarlarý ile 
çalýþmalar yürütülmüþ. Bölgede ne kadar yükleme 
olacaðýna ancak jeoloji mühendisi karar verebilir. 
Sahada yeraltý ve yerüstü sularýn drenajý yapýlmamýþ, 
yüzey sularýnýn zemine kolayca girmesine olanak 
verilmiþ.''

Murathan, heyelan sahasýnda yapýlmasý planlanan 
tüm çalýþmalarýn uzman jeoloji mühendisleri 
denetiminde yürütülmesi gerektiðini sözlerine ekledi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Sivas Þube Baþkaný 
Hüseyin Erol, kamu binalarýndan baþlanarak, risk 
taþýyan tüm yapýlarýn depreme karþý dayanýklýlýk 
testlerinin derhal yapýlmasý gerektiðini kaydetti.

Deprem Haftasý dolayýsýyla bir açýklama yapan Sivas 
Þube Baþkaný Erol, “Sivas ili içerisindeki kamu 
binalarýndan baþlayarak, risk taþýyan tüm yapýlarýn 
depreme karþý dayanýklýlýk testlerinin derhal yapýlýp, 
gerekli tedbirlerin alýnmasý zaruridir” dedi. Sivas 
içerisinde bulunan diri fay etki alaný içerisinde ve risk 
taþýyan diðer alanlarda yapýlaþmanýn önüne geçilmesi 
gerektiðini kaydeden Erol, “Buralarda çalýþma 

yapýlacaksa da zemin iyileþtirme çalýþmalarý 
tamamlanmadan inþaata onay verilmemeli” dedi. 

Jeoloji Mühendisleri Odasý Çanakkale Ýl Temsilcisi 
Selçuk Baþaran, birinci derece deprem kuþaðýnda yer 
alan Çanakkale'de depreme hazýrlýklý olunmasý 
konusunda yetkilileri uyardý.

1-7 Mart Deprem Haftasý nedeniyle açýklama yapan 
Jeoloji Mühendisleri Odasý Çanakkale Ýl Temsilcisi 
Selçuk Baþaran, ülkede yaþanan depremlerin 
sonucunda bugüne kadar 97 bin 839 insanýn hayatýný 
kaybettiðini söyledi.  Ortalama olarak her yýl yaklaþýk 6 
bin binanýn yerle bir olduðunu belirten Baþaran; 
“Ülkemizin % 93'ünün, nüfusumuzun % 95'inin, 
sanayi kuruluþlarýmýzýn % 98'inin deprem kuþaðýnda 
bulunduðunu ve Marmara Bölgemizin de aktif olan 
Kuzey Anadolu fay hattýnýn üzerinde bulunduðunu göz 
önüne aldýðýmýzda depremsellik açýsýndan ne kadar 
duyarlý ve kararlý olmamýz gerektiði or taya 
çýkmaktadýr. Tam burada gerek Çanakkale'nin, 
depremselliðinin göz önüne serilmesi gerekse 
depreme hazýrlýklý olmamýz ve deprem gerçeðini 
unutmamamýz adýna yetkilileri bu hafta vesilesi ile bir 
kez daha uyarmak istiyoruz.

Jeoloji Mühendisleri Odasý (JMO) Güney Marmara 
Þubesi Yönetim Kurulu Baþkaný Engin Er, Bursa'daki 
kentsel dönüþüm çalýþmalarýnýn, ranttan uzak 
tutulmasý gerektiðini ve estetik kaygýlardan önce, 
doðal afetlere uygun bir an önce baþlatýlmasý 
gerektiðini söyledi. Er, Deprem Haftasý nedeniyle oda 
merkezinde bir basýn toplantýsý düzenledi. Bursa ve 
yöresindeki depremselliðe bir kez daha dikkat çekmek 
istediklerini aktaran Engin Er, “Unutmamak gerekir ki 
afetlere karþý can ve mal güvenliðini saðlamak devletin 
anayasal görevidir. Bugüne kadar yapýlan 
çalýþmalarda elde edilen sonuçlar mutlaka planlara 
yansýtýlmalýdýr. Deprem önlemleri için bütçeden pay 
ayrýlmasý gerekmektedir. Yapý Denetim Yasasý'ndaki 

“çanakkale'nin depreme 
hazýrlanmasý gerekir”

"kentsel dönüþüm doðal 
afetlere göre yapýlmalý"
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JMO'dan deprem dersi
Jeoloji Mühendisleri Odasý (JMO) Adana Þubesi 

tarafýndan Çukurova Ýsmail Kulak Anadolu Lisesi'nde 

fosiller, kayaçlar ve maden gibi yer altý kaynaklarýnýn 

bulunduðu "Jeoloji Köþesi" oluþturularak deprem ve 

korunma yöntemleri konulu konferans düzenlendi.

Þube Baþkaný Dr. Mehmet Tatar, "Jeoloji Köþesi"nin 

açýlýþýnda, tüm okullarda deprem konulu bilgilendirme 

toplantýlarýný sürdürdüklerini, Türkiye'de sýk sýk 

deprem yaþandýðýný, son olarak Van'daki depremin 

herkesi üzdüðünü belirtti.

"Jeoloji Köþesi"nin açýlýþýnýn ardýndan JMO Adana 

Þube  A f e t l e r  Kom isyon  Baþkan ý  Hakk ý  

Büyükmertoðlu, "depremler ve korunma yöntemleri" 

konulu konferans verdi.

Anadolu Lisesi Müdürü Avni Hakan Tavþanoðlu, bir 

araya getirilmesi güç olan yer altýndaki deðerli kayaç 

ve madenleri temin ederek okula kazandýran MTA'da 

görevli JMO Adana Þubesi Ýkinci Baþkaný Mustafa 

Kemal Mengeloðlu'na teþekkür etti.

adana'da 'jeoloji gecesi' 
düzenlendi

jeoloji mühendisleri 
sivas'ta toplandý

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý(JMO) Adana 
Þubesince "Jeoloji Gecesi" düzenlendi. Geceye 
Çukurova Üniversitesi(ÇÜ) Jeoloji Mühendisliði 
Bölümü Öðretim Elemanlarý, Jeoloji Mühendisliðinde 
öðrenim gören öðrenciler, kamu, kurum ve 
kuruluþlarýnda görev yapan, serbest çalýþan, çeþitli 
özel firmalarda çalýþan jeoloji mühendisleri, aileleri ile 
çok sayýda davetli katýldý.

"Jeoloji Gecesi"ni her yýl geleneksel olarak 
düzenlediklerini belirten Jeoloji Mühendisleri Odasý 
Adana Þube Baþkaný Dr. Mehmet Tatar, ”Ýþ stresinden 
biraz da olsa uzaklaþmak ve meslektaþlarýmýz ile bir 
arada olmak için böyle bir gece düzenledik. Gecemizin 
düzenlenmesinde emeði geçen arkadaþlarýma ve 
katýlýmýnýzdan dolayý yönetim kurulum adýna hepinize 
ayrý ayrý teþekkür ediyorum” dedi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Danýþma Kurulu toplantýsý 
Sivas'ta yapýldý. Toplantýya Jeoloji Mühendisleri Sivas 
Bölge Baþkaný Hüseyin Erol, Yozgat ve Erzincan Jeoloji 
Mühendisleri Odasý temsilcileri, Cumhuriyet 
Üniversitesi Mühendislik  Fakültesi Dekaný ve Jeoloji 
Mühendisliði Bölüm Baþkaný Prof. Dr. Ahmet Gökçe ile 
MTA bölge temsilcileri ve üyeler katýldý.

þube haberleri



kadifekale heyelaný için 
rapor

binalarda risk testi 
yapýlmasý gerekiyor

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý Ýzmir Þubesi 
Baþkaný Alim Murathan, Kadifekale'de yaklaþýk 15 
dönümlük bir alanda etkili olan heyelan nedeniyle bir 
ilköðretim okulu ve 40 evin boþaltýldýðýný söyledi. 
Murathan, düzenlediði basýn toplantýsýnda 
Kadifekale'de 24 Þubatta meydana gelen heyelan 
sonrasýnda Ýzmir Valiliði'nin talebi üzerine 6 jeoloji 
mühendisinden oluþan Jeoteknik Komisyonunun 
bölgede inceleme yaptýðýný söyledi. Murathan, 
inceleme sonucunda raporun valiliðe gönderildiðini 
kaydetti. 

Murathan, rapor hakkýnda þu bilgileri verdi:

''Bölgede yapýlan peyzaj düzenlemelerinde bu dikkate 
alýnmamýþ. Kentsel dönüþüm projesinin peyzaj 
düzenlemeleri, jeoloji mühendisinin kontrol ve 
denetiminde yapýlmalýydý. Ýzmir Büyükþehir 
Belediyesinin yaptýðý çalýþmalarý destekliyoruz ancak 
belediyede jeoloji mühendisi bulunmamaktadýr. Bu 
yönde bir destek alýnmamýþ. Peyzaj mimarlarý ile 
çalýþmalar yürütülmüþ. Bölgede ne kadar yükleme 
olacaðýna ancak jeoloji mühendisi karar verebilir. 
Sahada yeraltý ve yerüstü sularýn drenajý yapýlmamýþ, 
yüzey sularýnýn zemine kolayca girmesine olanak 
verilmiþ.''

Murathan, heyelan sahasýnda yapýlmasý planlanan 
tüm çalýþmalarýn uzman jeoloji mühendisleri 
denetiminde yürütülmesi gerektiðini sözlerine ekledi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Sivas Þube Baþkaný 
Hüseyin Erol, kamu binalarýndan baþlanarak, risk 
taþýyan tüm yapýlarýn depreme karþý dayanýklýlýk 
testlerinin derhal yapýlmasý gerektiðini kaydetti.

Deprem Haftasý dolayýsýyla bir açýklama yapan Sivas 
Þube Baþkaný Erol, “Sivas ili içerisindeki kamu 
binalarýndan baþlayarak, risk taþýyan tüm yapýlarýn 
depreme karþý dayanýklýlýk testlerinin derhal yapýlýp, 
gerekli tedbirlerin alýnmasý zaruridir” dedi. Sivas 
içerisinde bulunan diri fay etki alaný içerisinde ve risk 
taþýyan diðer alanlarda yapýlaþmanýn önüne geçilmesi 
gerektiðini kaydeden Erol, “Buralarda çalýþma 

yapýlacaksa da zemin iyileþtirme çalýþmalarý 
tamamlanmadan inþaata onay verilmemeli” dedi. 

Jeoloji Mühendisleri Odasý Çanakkale Ýl Temsilcisi 
Selçuk Baþaran, birinci derece deprem kuþaðýnda yer 
alan Çanakkale'de depreme hazýrlýklý olunmasý 
konusunda yetkilileri uyardý.

1-7 Mart Deprem Haftasý nedeniyle açýklama yapan 
Jeoloji Mühendisleri Odasý Çanakkale Ýl Temsilcisi 
Selçuk Baþaran, ülkede yaþanan depremlerin 
sonucunda bugüne kadar 97 bin 839 insanýn hayatýný 
kaybettiðini söyledi.  Ortalama olarak her yýl yaklaþýk 6 
bin binanýn yerle bir olduðunu belirten Baþaran; 
“Ülkemizin % 93'ünün, nüfusumuzun % 95'inin, 
sanayi kuruluþlarýmýzýn % 98'inin deprem kuþaðýnda 
bulunduðunu ve Marmara Bölgemizin de aktif olan 
Kuzey Anadolu fay hattýnýn üzerinde bulunduðunu göz 
önüne aldýðýmýzda depremsellik açýsýndan ne kadar 
duyarlý ve kararlý olmamýz gerektiði or taya 
çýkmaktadýr. Tam burada gerek Çanakkale'nin, 
depremselliðinin göz önüne serilmesi gerekse 
depreme hazýrlýklý olmamýz ve deprem gerçeðini 
unutmamamýz adýna yetkilileri bu hafta vesilesi ile bir 
kez daha uyarmak istiyoruz.

Jeoloji Mühendisleri Odasý (JMO) Güney Marmara 
Þubesi Yönetim Kurulu Baþkaný Engin Er, Bursa'daki 
kentsel dönüþüm çalýþmalarýnýn, ranttan uzak 
tutulmasý gerektiðini ve estetik kaygýlardan önce, 
doðal afetlere uygun bir an önce baþlatýlmasý 
gerektiðini söyledi. Er, Deprem Haftasý nedeniyle oda 
merkezinde bir basýn toplantýsý düzenledi. Bursa ve 
yöresindeki depremselliðe bir kez daha dikkat çekmek 
istediklerini aktaran Engin Er, “Unutmamak gerekir ki 
afetlere karþý can ve mal güvenliðini saðlamak devletin 
anayasal görevidir. Bugüne kadar yapýlan 
çalýþmalarda elde edilen sonuçlar mutlaka planlara 
yansýtýlmalýdýr. Deprem önlemleri için bütçeden pay 
ayrýlmasý gerekmektedir. Yapý Denetim Yasasý'ndaki 

“çanakkale'nin depreme 
hazýrlanmasý gerekir”

"kentsel dönüþüm doðal 
afetlere göre yapýlmalý"
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JMO'dan deprem dersi
Jeoloji Mühendisleri Odasý (JMO) Adana Þubesi 

tarafýndan Çukurova Ýsmail Kulak Anadolu Lisesi'nde 

fosiller, kayaçlar ve maden gibi yer altý kaynaklarýnýn 

bulunduðu "Jeoloji Köþesi" oluþturularak deprem ve 

korunma yöntemleri konulu konferans düzenlendi.

Þube Baþkaný Dr. Mehmet Tatar, "Jeoloji Köþesi"nin 

açýlýþýnda, tüm okullarda deprem konulu bilgilendirme 

toplantýlarýný sürdürdüklerini, Türkiye'de sýk sýk 

deprem yaþandýðýný, son olarak Van'daki depremin 

herkesi üzdüðünü belirtti.

"Jeoloji Köþesi"nin açýlýþýnýn ardýndan JMO Adana 

Þube  A f e t l e r  Kom isyon  Baþkan ý  Hakk ý  

Büyükmertoðlu, "depremler ve korunma yöntemleri" 

konulu konferans verdi.

Anadolu Lisesi Müdürü Avni Hakan Tavþanoðlu, bir 

araya getirilmesi güç olan yer altýndaki deðerli kayaç 

ve madenleri temin ederek okula kazandýran MTA'da 

görevli JMO Adana Þubesi Ýkinci Baþkaný Mustafa 

Kemal Mengeloðlu'na teþekkür etti.

adana'da 'jeoloji gecesi' 
düzenlendi

jeoloji mühendisleri 
sivas'ta toplandý

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý(JMO) Adana 
Þubesince "Jeoloji Gecesi" düzenlendi. Geceye 
Çukurova Üniversitesi(ÇÜ) Jeoloji Mühendisliði 
Bölümü Öðretim Elemanlarý, Jeoloji Mühendisliðinde 
öðrenim gören öðrenciler, kamu, kurum ve 
kuruluþlarýnda görev yapan, serbest çalýþan, çeþitli 
özel firmalarda çalýþan jeoloji mühendisleri, aileleri ile 
çok sayýda davetli katýldý.

"Jeoloji Gecesi"ni her yýl geleneksel olarak 
düzenlediklerini belirten Jeoloji Mühendisleri Odasý 
Adana Þube Baþkaný Dr. Mehmet Tatar, ”Ýþ stresinden 
biraz da olsa uzaklaþmak ve meslektaþlarýmýz ile bir 
arada olmak için böyle bir gece düzenledik. Gecemizin 
düzenlenmesinde emeði geçen arkadaþlarýma ve 
katýlýmýnýzdan dolayý yönetim kurulum adýna hepinize 
ayrý ayrý teþekkür ediyorum” dedi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Danýþma Kurulu toplantýsý 
Sivas'ta yapýldý. Toplantýya Jeoloji Mühendisleri Sivas 
Bölge Baþkaný Hüseyin Erol, Yozgat ve Erzincan Jeoloji 
Mühendisleri Odasý temsilcileri, Cumhuriyet 
Üniversitesi Mühendislik  Fakültesi Dekaný ve Jeoloji 
Mühendisliði Bölüm Baþkaný Prof. Dr. Ahmet Gökçe ile 
MTA bölge temsilcileri ve üyeler katýldý.

þube haberleri
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JMO þube günceleri

adana þube
21-22.01.2012 tarihinde þubemiz 9. Olaðan Genel Kurulu yapýldý

26.01.2012 tarihinde 9. Dönem Yönetim Kurulu belirlenmiþtir

03.02.2012 tarihinde Çukurova Belediye Baþkaný Yýldýray ARIKAN ile Çevre ve Þehircilik Ýl
Müdürü Ahmet KIRILMAZ ziyaret edildi

07.02.2012 tarihinde Ýller Bankasý Bölge Müdürü Hüseyin SÖNMEZLER ve Çukurova Gazeteciler Cemiyeti 
Baþkaný Cafer ESENDEMÝR ziyaret edildi

09.02.2012 tarihinde Çukurova Üniversitesi Jeoloji Mühendisliði Bölüm Baþkaný Ulvi Can ÜNLÜGENÇ 
makamýnda ziyaret edildi

07.02.2012 tarihinde Adana Seyhan Ýlçe Belediye Baþkaný Prof. Dr. Azim ÖZTÜRK makamýnda ziyaret edildi.

08.02.2012 tarihinde kentsel dönüþüm çalýþtayý için toplantý yapýldý

16.02.2012 tarihinde Yüreðir Belediye Baþkaný Mahmut ÇELÝKCAN makamýnda ziyaret edildi

17.02.2012 tarihinde MTA Bölge Müdürü Hasan YILDIZ makamýnda ziyaret edildi

18.02.2012 tarihinde Þube binamýzda ARCGIS eðitim semineri baþlatýldý

18.02.2012 tarihinde MTA Bölge Müdürü Hasan YILDIZ þubemizi ziyaret etti

21.02.2012 tarihinde Büyükþehir Belediye Baþkaný Zihni ALDIRMAZ makamýnda ziyaret edildi

22.02.2012 tarihinde Bilim ve Teknoloji Üniversitesi Rektörü Prof Dr. Adem ERSOY makamýnda ziyaret edildi

28.02.2012 tarihinde Kozan Gökdere Köprü Barajý'nda meydana gelen olayla ilgili basýn açýklamasý yapýldý.

antalya þube 

23 Ocak 2012 Gündem 21 Kent Konseyi toplantýsý sýk aralýklarla meydana gelen sel ve taþkýnlarýn nedenleri ve 
verdiði zararlar hakkýnda yapýlan toplantýya Baþkan Kutlu TANER katýldý.

24 Ocak 2012 Kent Konseyi ve Alt Çalýþma Gruplarýnýn çalýþma programýnýn belirlenmesi toplantýsýna Baþkan 
Kutlu TANER katýldý.

1 Þubat 2012 Antalya VTV Televizyonuna Baþkan Kutlu TANER röportaj verdi. Son yaðýþlarla birlikte 
Manavgat-Beydiðin ve Alanya-Yaylalý köylerinde meydana gelen heyelanlar hakkýnda açýklamalar yaptý.

4 Þubat 2012 Þubemiz 8. Olaðan Genel Kurulu yapýldý. Genel Kurula Merkez Yönetim Kurulu üyesi Necdet 
ARDA ve Denetleme Kurulundan Feyyaz KAPKAÇ temsilci olarak hazýr bulundular.

4 Þubat 2012 Baþkan Kutlu TANER 'in Genel Kurul sunuþ konuþmasý ve mesleki uygulama alanlarý hakkýnda 
temel görüþleri Antalya VTV haberlerinde yayýnlandý.

5 Þubat 2012 Cumhuriyet Gazetesi Akdeniz ekinde ve 6 Þubat 2012 Antalya Gerçek gazetesinde Olaðan 
Genel Kurulumuz ve Seçimlerimiz haber olarak yayýnlandý. Baþkan Kutlu TANER 'in baþta deprem olmak üzere, 
sel baskýnlarý, heyelan, maden ve taþ ocaklarý ve HES'ler gibi mesleki uygulama alanlarýmýzla ilgili temel 
görüþleri yer aldý.

25 Þubat 2012 Baþkan Kutlu TANER, TRT Haber TV Kanalý “ Sigortalý Hayat ” Programýna verdiði röportajda; 
Antalya Bölgesinin Depremselliði ve olasý bir depremden etkilenme beklentileri konusunda görüþlerini açýkladý.

21 Þubat 2012 Antalya Meslek Odalarý Eþgüdüm Kurulu'nun düzenlediði “Antalya –Kýrcami Bölgesinin imara 
açýlmasý” konulu toplantýsýna Baþkan Kutlu TANER katýldý.
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eksiklikler tamamlanarak uygulanmalýdýr. Zemin vizesi 
mutlaka uygulanmalýdýr. Doðal afetlere yönelik kentsel 
dönüþüm uygulanmalýdýr. Önce insan, önce yaþam 
hakký önplana çýkarýlmalýdýr. Depreme suskun kalmak, 
yýkýma ortak olmaktýr. Deprem doðal afettir. Doðal 
olmayan, tedbir almamaktýr" dedi.

Konya Jeoloji Mühendisleri Odasý Konya Þube 

Baþkaný Yrd. Doç. Dr. Fetullah Arýk, 10 yýl içerisinde 

Türkiye'nin su fakiri olabileceðini ifade etti. Arýk, 

Konya, Karaman ve Niðde havzalarýný kapsayan 

Konya kapalý su havzasýnda son 30 yýlda 30 metrelik 

suyun çekildiðini söyledi. 

Su zengini olan bir ülke olmadýðýmýza dikkat çeken 

Yrd. Doç. Dr. Fetullah Arýk, þunlarý söyledi: "Türkiye 

sanýlanýn aksine su zengini bir ülke deðildir. Kiþi baþýna 

düþen yýllýk kullanýlabilir su miktarý 1600 metreküp 

civarýnda olup, kiþi baþýna düþen su miktarýna göre 

ülkemiz su azlýðý yaþayan bir ülke konumundadýr. 

Nüfus artýþý ile birlikte gelecek 10 yýl içinde ülkemizin 

su fakiri bir ülke olacaðýný tahmin ediyoruz"dedi.

Mevcut yaðýþlarýn yer altý sularýna etkisinin  yapýlacak 

ölçümler sonucunda belli olacaðýný söyleyen Arýk, 

“Son yaðýþlarýn bu azalmayý bir nebze olsun azaltsa da 

yine de yeterli olamayacaðýný söylememiz lazým.Son 

yýllarda yaþanan kurak mevsim þartlarý nedeniyle 

yaþanan yoðun su çekÝlmesi  ileride bizim için tehlike 

oluþturabilir.Ülke olarak bu tehlikeyi yaþamamak 

adýna çalýþmalara hemen baþlamalýyýz. Bunun için 

tedbirleri þimdiden almalýyýz” dedi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Zonguldak Ýl Temsilcisi 

Þaban Koç, Zonguldak'ýn Ereðli Ýlçesi'ne baðlý 

Gökçeler Beldesi'nde meydana gelen heyelan 

bölgesinde incelemelerde bulundu. Zeminde bir 

hareketlenmenin söz konusu olduðunu belirten Koç, 

"Olay ciddi boyutlarda ve tüm yönleri ile incelenmesi 

gerekiyor. Altýnda maden ocaklarýnýn bulunduðu 

söyleniyor. Nedenlerinin belirlenmesi ve ona göre bir 

afet risk haritasý oluþturulmasý lazým. Çünkü bunun bu 

þekilde kalmayacaðýný söyleyebilirim. Daha da ileriye 

gidebilecek boyutlarda bir durum var" diye konuþtu.

'su fakiri olabiliriz'

zonguldak'ta heyelan

yeraltý sularýnýn kýymeti 
bilinmiyor

aydýnlar boþaltýlmalý

Jeoloji Mühendisleri Odasý Gaziantep Ýl Temsilcisi Ali 

Serindað, Gaziantep'in kentleþmede ve planlamada 

yer bilimcilerinden (jeoloji, jeofizik ve maden 

mühendisi) yeterince faydalanamadýðýna dikkat 

çekerek, bu konuda belediyelerin yetersiz kaldýðýna 

dikkat çekti. Serindað, Þehitkâmil Belediyesinde 

jeoloji mühendisi olmadýðýný, Þahinbey Belediyesi'nde 

i k i  tane  o lduðu ancak  baþka  a lan la rda  

görevlendirildiðini, Büyükþehir Belediyesi'nde de yine 

bir tane yer altý sularýyla ilgili mühendis bulunduðu 

onunda yetersiz kaldýðýna dikkat çekti.

Gaziantep'in yer altý sularý bakýmýndan yetersiz olduðu 

gibi mevcudunda bilinçsizce yapýlan çalýþmalar ile 

adeta kurutulduðuna dikkat çeken Jeoloji 

Mühendisleri Odasý Gaziantep Ýl Temsilcisi Ali 

Serindað, 1. sýnýf tarým arazilerinin iskân dýþý tarým 

alanlarý olarak deðerlendirilmesi gerekirken, 

Gaziantep'te sanayi aðýrlýklý olarak kullanýlmasýnýn son 

derece yanlýþ olduðuna dikkat çekti. 

Gaziantep'in yer altý suyu ile ilgili saðlýklý bir envanteri 

halen olmadýðýný kaydeden Jeoloji Mühendisleri Odasý 

Gaziantep Ýl Temsilcisi Ali Serindað, bu nedenle de 

sahip olan rezervide çok iyi þekilde korumak 

gerektiðine iþaret etti.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Gaziantep Ýl Temsilcisi Ali 

Serindað, Aydýnlar Mahallesi'nin biran önce 

boþaltýlmasý gerektiðini söyledi. Gaziantep'te killi ve 

tebeþirli yapýya sahip birçok maðara olduðuna ve bu 

maðaralar üzerine saðlýksýz birçok yapýnýn inþa 

edildiðine dikkat çeken Serindað, zemin etüt raporu ve 

mimari projesi bulunmayan yapýlaþmaya izin 

verilmemesi gerektiðini belirtti. Serindað, Aydýnlar 

Mahallesinin dýþýnda, Perilikaya, Çýksorut, Hoþgör gibi 

birçok mahallede maðara üzerinde yaþam alanlarýnýn 

olmasýnýn son derece tehlikeli olduðunu ve buralarýn 

daha uygun yerlere nakledilmesinin kaçýnýlmaz 

olduðunu vurguladý.  

 


